



28 September 2018

Dear Valued Client,

Notification of Increase in HKD Prime Rate

As various banks in Hong Kong announced the increase in HKD prime rate on 27 September 2018, the prime rate for calculating interest in our fee schedule, as updated from time to time, will be adjusted to 5.125% p.a. with effect from 2 October 2018.

If you have any query, please call our Customer Services Hotline at (852) 2159 4515.

Yours faithfully,

Hooray Securities Limited

This is a computer printout. No signature is required.

In the event of any inconsistency between the English version and Chinese version, the English version shall prevail.

尊敬的客戶：

上調港元最優惠利率通知

由於多間銀行於2018年9月27日宣佈上調最優惠利率，好盈證券有限公司亦緊隨調升其不時更新的服務收費表內的最優惠利率至年息5.125%，由2018年10月2日起生效。

如閣下有任何查詢，歡迎致電客戶服務熱線(852) 2519 4515。

好盈證券有限公司

謹啟

2018年9月28日

此乃電腦列印檔，毋須授權簽署

若本信函之中文版及英文版存在任何差異，概以英文版為準。

好盈證券有限公司

Hooray Securities Limited (CE No. AAD967)

香港干諾道中 148 號粵海投資大廈 1 樓

1/F., Guangdong Investment Tower, 148 Connaught Road Central, Hong Kong

Tel. 電話: (852) 2159 4500

Fax. 傳真: (852) 2110 4044